
 

 

Politikerinitiativ till fritidsnämnden från Gunilla Grudevall-Steen (L), 2022-09-02 
 
 
Vi har flera 5 spelarplaner som idag är bokningsbara för fotboll vissa dagar i veckan.  Dessa nyttjas 
idag inte fullt ut. Och jag har uppmärksammats på att med enkel linjemålning skulle de kunna 
användas för även Handboll. 
 
Så mitt förslag är: 
 
1. Att uppdra åt Fritidsenheten att måla linjer för Handboll på: 

5-spelarplanen i Saltängen 
5-spelarplanen i Orminge, (Alabastern) 

 
Och att detta gör inför säsongen 2023. 
 
2. Att uppdra åt Anders Mebius att ta en dialog med Rikshem och Skuru skola, för att även måla linjer 
på planen vid Skuru skola. 
 
Och att även detta görs till säsongen 2023. 
 
 

Gunilla Grudevall-Steen (L) 
Kommunalråd Nacka  
Ordf Fritidsnämnden  
Ordf BRÅ 
 


